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Descarregant l’APP 

elmonedero d’Andorra Estalvia en les teves compres

Compareixença 
de Cinca

El ministre de Finances, Jordi 

Cinca, va comparèixer ahir da-

vant la comissió legislativa per 

exposar els avantprojectes de 

llei que han de donar compli-

ment a l’Acord Monetari. Con-

cretament, el que fa referència 

al fons de garantia de dipòsits 

i inversions, diner electrònic  i 

serveis de pagament en el 

mercat interior.
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Acord Monetari

L’expresident català Jordi Pujol 
i la seva dona, Marta Ferrusola, 
declararan avui en relació a la 
fortuna familiar oculta durant 
tres dècades a Andorra davant 
el jutge de l’Audiència Nacional 
José de la Mata, després que 
aquest ja disposi de la informa-

ció facilitada per les autoritats 
andorranes, que apuntaria que 
Pujol va ser titular d’un compte 
al Principat. De fet, i abans de 
la cita amb l’expresident cata-
là, De la Mata, acompanyat de 
la fiscal del cas, va desplaçar-se 
a Andorra la setmana passada 
per interrogar diferents gestors 
bancaris.

Pujol i Ferrusola declaren 
pels comptes a Andorra
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Els consellers generals de Soci-
aldemocràcia i Progrés (SDP), 
Víctor Naudi i Sílvia Bonet, pro-
posen suprimir la partida d’un 
milió d’euros per a l’heliport na-
cional prevista en el projecte de 
llei del pressupost per a l’exercici 
2016 per destinar-la al manteni-
ment i la millora de l’hospital. 

Des de la formació, que man-
té però la dotació del 2015 per 
a estudis, es considera que el 
fet de no disposar encara d’una 
ubicació concreta per a la cons-
trucció d’aquesta infraestruc-
tura “no justifica” l’existència 
d’aquesta partida als comptes i 
per això plantegen que serveixi 
per incrementar la dotació de 
165.000 euros que es preveu 
per al centre hospitalari, que 
consideren “del tot insuficient” 
tenint en compte el poc man-
teniment realitzat els darrers 
anys i el fet que part dels equi-
paments comencen a patir una 
“certa degradació”. Així mateix, 

i al marge d’aquestes millores, 
des d’SDP es considera també 
que seria convenient adaptar 
tant l’edifici de l’hospital com el 
de la Clínica Verge de Meritxell 
a les noves tecnologies en matè-
ria d’eficiència energètica.

Amb la mateixa filosofia de 
“redirigir partides que no es-
tan clares o prou justificades”, 
segons va explicar Bonet, la 
formació ha presentat una altra 
esmena per suprimir la partida 
prevista per al recinte multifun-
cional, mantenint una dotació 
de 50.000 euros per a estudis, 
per destinar-la a la revisió i con-
creció dels estudis necessaris 
per concretar la millor opció 
per a l’acabament de les fases 
1 i 2 de la variant de Sant Julià 
de Lòria, obra que es considera 
“més prioritària” per millorar la 
circulació d’accés al país i al nu-
cli lauredià.

Quant al tercer “projecte es-
trella” de l’executiu demòcrata, 
la construcció de l’edifici The 
Cloud, que comptant els plurien-

nals fins al 2020 suposa una in-
versió de 41 milions d’euros, els 
parlamentaris d’SDP proposen 
suprimir totalment aquesta par-
tida i que els diners es destinin 
a “compensar endeutament”, 
segons va explicar Bonet, que va 
insistir que “es tracta d’un edifici 
desmesurat que no està adaptat 
a les necessitats del país”. 

D’altra banda, Bonet va expli-

car que algunes de les dotze es-
menes que han presentat al pro-
jecte de llei del pressupost per a 
l’exercici 2016 van encaminades 
a disminuir contractacions, si 
més no aquelles que consideren 
“poc justificades i que no donen 
resposta a les necessitats reals 
ni a plans estratègics ja apro-
vats”. En aquest sentit, la con-
sellera general de Socialdemo-

cràcia i Progrés, que va dir que 
la formació “no s’oposa a noves 
contractacions si realment n’hi 
ha d’haver perquè són neces-
sàries”, va posar d’exemple les  
22 noves contractacions pre-
vistes per des envolupar el Pla 
estratègic de salut mental del 
SAAS i va reiterar que “es co-
mença la casa per la teulada per-
què es preveu personal quan no 
hi ha projectes o aquests estan 
en fase molt embrionària”.

SDP, que proposa també re-
baixar fins al 0,25% la comissió 
aplicada al capital que les en-
titats bancàries cobren per la 
gestió del fons de reserva de la 
jubilació, retalla també la previ-
sió d’ingressos del SAAS argu-
mentant que està feta en base 
a una reforma legislativa que ni 
tan sols es troba a tràmit parla-
mentari. Finalment, pel que fa 
a la revaloració de les prestaci-
ons econòmiques pagades per la 
CASS, es demana que sigui igual 
o superior a una vegada i mitja el 
salari mínim.

SDP proposa destinar la partida de 
l’heliport a fer millores a l’hospital
Naudi i Bonet aposten perquè la dotació del recinte multifuncional vagi per a la desviació de Sant Julià de Lòria
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Els consellers generals d’SDP, Víctor Naudi i Sílvia Bonet.
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